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Abstract (en)
[origin: CN116803892A] The invention relates to an assembly having a container (3), which has a container opening, through which storage items
can be supplied to the container (3) or can be extracted from the container (3). The container opening can be closed by means of a closing means
(27) and can be secured by means of an anti-opening device (9). The anti-unsealing device (9) has a securing body (10), which has a lower part
(13) and an upper part (12) that is movably mounted on the lower part (13), and a sealing element (11). The sealing part is supported on a safety
body fixed on the immersion tube (4). When the anti-unsealing device (9) is released, a relative movement occurs between the upper part (12) and
the lower part (13), whereby sections of the sealing element (11) are separated and supplied to a collection chamber (21) of the lower part (13).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Anordnung mit einem Behälter (3) mit einer Behälteröffnung, über welche ein Lagergut dem Behälter (3) zuführbar oder
aus dem Behälter (3) entnehmbar ist. Die Behälteröffnung kann mit einem Verschlussmittel verschlossen und mit einer Originalitätssicherung (9)
gesichert werden. Die Originalitätssicherung (9) weist einen Sicherungskörper (10) mit einem Unterteil (13) und einem am Unterteil (13) beweglich
gelagerten Oberteil (12) sowie eine Plombe (11) auf. Diese ist am Tauchrohr (4) befestigten Sicherungskörper (10) gelagert. Bei einem Ablösen
der Originalitätssicherung (9) erfolgt eine Relativbewegung zwischen dem Oberteil (12) und Unterteil (13), wodurch ein Segment der Plombe (11)
abgetrennt und einem Auffangraum (21) des Unterteils (13) zugeführt ist.
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